
Geacht college van Burgemeester en Wethouders,

Op 27 juli ’23 werden wĳ geconfronteerd met het volgende nieuwsbericht.
https://www.nrc.nl/nieuws/2023/07/26/liters-kankerverwekkende-stoffen-laat-claessen-
tankcleaning-zo-de-maas-in-stromen-a4170584

Wĳ als VVD maken ons zorgen over deze onveilige situatie. Niet alleen voor de medewerkers maar
ook voor de omgeving. 

Wĳ hebben dan ook de volgende vragen aan het college;
1. Bent u op de hoogte van dit nieuwsbericht?
2. Is er een gemeentelĳke integrale controle, met partners zoals de Omgevingsdienst,
Arbeidsinspectie en Brandweer geweest op dit adres? Zo ja, wanneer en wat waren de uitkomsten
hiervan?
3. Klopt het dat Politie, OM, de Arbeidsinspectie, Gemeente, Brandweer en de Omgevingsdienst
(RUD) op de hoogte zĳn van de overtredingen maar niet ingrĳpen? Zo ja, waarom wordt er niet
ingegrepen? 
4. Waarom is er nooit handhavend opgetreden door de gemeente?
5. Bent u het met ons eens dat een te kort aan capaciteit geen excuus mag zĳn voor deze situatie
gezien de veiligheidsrisico’s?
6. Bent u op de hoogte van de risico’s van de (milieu) overtredingen?
7. Hoeveel calamiteiten hebben er de afgelopen 3 jaar zich voorgedaan bĳ dit bedrĳf?
8. Bent u op de hoogte van de overlastmeldingen welke gedaan worden onder andere door de
bewoners welke wonen in de Boekend?
9. Bent u bereid om op korte termĳn een einde te maken aan deze onveilige situatie? Zo ja, hoe
gaat u dit doen?
10. Wat gaat u doen aan de overlastmeldingen in de omgeving over dit bedrĳf?
11. Bent u bereid ons als raad op de hoogte te houden over de vervolg stappen?
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